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Hallituksen kokous 36/2023

Aika: 08.12.2023, klo 15.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (saapui kohdassa 6)

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Markku jaMartsu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kerttu ilmoitti, että eväänä on jämämandariineja.

Anni ilmoitti, että on ikuinen nyylä eikä pysty ajamaan autoja mökkireissuille tai

mihinkäänmuuallekaan.

Elias ilmoitti, että nyt on vuoden toisiksi viimeinen kokous kyseessä!

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Anni:Oli hauskaaWähäjoulussa, oli paljon toimikuntakasoja. Eilen oli mukavaa istua



Rantsun paljussa. Viikonloppuna pitäisi olla gradun palautus, ensi viikkomeneekin sitten

lörslärsin puolelle. Vähiin käy, ennen kuin loppuu. Pääsi marjakossuryhmään.

Markus: [Hallitus teki aaltoja.] [Markus yritti puhua suuri siemen suussa, oli

epämiellyttävää.] Oli kesken viikonMathildedalissa mökillä. Vielä kouluhommia

tekemättä.

Markku: Tehnyt paljon kouluhommia, mutta vielä paljon tekemättä. Koulu on ärsyttävää,

pitäis tosin silti tehdä asioita, jotta pääsee läpi kursseilta. Löysi frakin AA-vujuille, tuntuu

vähän sirkustirehtööriltä se päällä.

Kerttu: Tuntuu, että on viimeiseen kolmeen viikkoon opiskellut enemmän kuinmuuna

syksynä, mutta tullut tehtyä. Tänään oli ongelmia Examinarium-tentin kanssa (klassikko):

sääti 1,5 tuntia tenttiä käyntiin. Lopulta tentti kesti 20min. Törmäsi metrossa yläkoulun

äidinkielen opettajaan, ei uskaltanut tehdä aloitetta keskustelun aloittamiseksi. Menee

huomenna serkun 9-vuotissyntymäpäiville. Muisti viime yönä, että sukset ovat vieläkin

varastolla.

Inka:Mukavat vuosijuhlat, oli erillisessä huoneessa ja vähän lirvahti. Oli hauska nähdä

etisläisiä sen jälkeen,Markun ja Allanin paikallaolo kuulemma vähän “meh”. Piti olla

menemättä enää itsenäisyyspäivän jälkeen, mutta päätyi Kontulan approille ja jatkoille.

Ensi viikolla AA-vujuille.

Martsu: “Jooh elics.” Lähtee 25.12. Karibialle ja palaa 10.1., mutta sillä aikaa vähän kaikkea

tapahtuu Suomen päässä hassua. Oli phabuneuvoston kanssa lounaalla, nyt vähän hassu

olo. Odottaa lomaa, mutta hitsin paljon tekemistä ja vähän jännittää. Reissusta tulossa tosi

hieno.

Allan:ApuIE-sitsit oli ihan hauskaa, Athenen puolesta niukahkosti edustusta. Sai ajaa
linttaa pakulla. Katsoi perjantaina Napoleon-elokuvan. Hanna järjesti pikkujoulut.

Maanantaina oli toisen periodin ensimmäinen ja viimeinen tentti. Etiksen alumnisitsit oli

mukavat, itsenäisyyspäivänä oli vähän huono olo. Eilen töitä, miltei skippasi yhteisen

kauppareissunMarkun kanssa sen takia. Oli suihkusta palaverissa ja lopulta pääsi

myöhässä kauppaan.Meni pikkujouluista terveyskeskukseen auttamaan.

Eetu: Tilinpäätös vähän v*tuttaa, eikä edes ihan vähän. Allas Sea Poolin setti oli
maanantaina todella mukava. Itsenäisyyspäivän juhlat oli 2 x lirvahdus, muttamukavaa oli.

Aika paljon kilta- ja kouluhommia.

Tuomas liittyi kokoukseen ajassa 15.43.

Inkeri:Kuuluu hyvää, oli 11 päivää kertaamassa. Hankalaa orientoitua takaisin

arkielämään, kun sai taas olla tilanteessa, jossa ei itse tarvinnut tietäämitään. Oli mukavaa

nähdä ressuja, henkilökuntaa ja keikkailla. Vaikuttaa siltä, että tulee nolla noppaa syksyltä.

maanantaina töihin. Hassu olo, pitäisi saada vuosi pakettiin, mutta osa voi vähän valua yli.

Elias:Kuuluu ihan hyvää, mutta tosi kiireistä – tosin hiljalleen helpottaa. Laskennallisesti

syksyn aikana tulee nyt tehtyä 68 noppaa (tosin osa hyväksilukemisia), jos ehtii

kirjoittamaan pari esseetä. Pari firmajuttua ilmestynyt, ei pidä yllättyä jos vähän katoaa

keväällä. Viikonloppuna oli Teekkarispeksin produktion aloitus, Nosto.



Tuomas: Palaa asiaan yrityssuhteissa, vähän v*tuttaa.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Ilari Ristikankare ISOvastaavan perehdytys, Ilarin osa 10,00 € Hyväksytty

Onni Kivistö
ESTIEM-responsiblen perehdytys, Onni
Kivistö & Helmi Tormilainen 20,00 € Hyväksytty

Kimi Toivonen
ISOvastaavan perehdytys 30.11.2023 /
perehdytettävän lounas 10,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Athene 25 -toimikunnan virkistys 29.11. 19,20 € Hyväksytty

Markus Laine Yhteisöneuvoksen perehdytyslounas 30.11. 20,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Phabujen pullakahvit 30.11. 33,43 € Hyväksytty

Janne Silfverhuth
Kenttävaraus lentopallopelejä varten
Ethanalle 30.11.23 96,00 € Hyväksytty

Hiski Huovila Pelitoimikunnan pelihankinnat erä 2. 125,90 € Hyväksytty

Hiski Huovila
Pelitoimikunnan virkistys, budjettina oli 4 *
15 € = 60 € 54,00 € Hyväksytty

Aarne Talvela Toimarivirkistys (ryhmä 17) 21.11. 176,80 € Hyväksytty

Aarne Talvela Historiapäivien tarjoilut 30.11.2023 145,12 € Hyväksytty

Inka Viita MKV-kapu perehdytys 1.12. 19,25 € Hyväksytty

Gábor Major
Lunch for guild officials refreshment group 4
on 1st of December. 90,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Athene 25 ruukku 40,80 € Hyväksytty

Maria Lappalainen Vuosijuhlalahja AS-killalle 24.11. 14,46 € Hyväksytty

Alli Kolho Purkkaa Olkkarille 6,70 € Hyväksytty

Gábor Major
Morning swim and sauna with Waterbeasts
4.12.2023 90,00 € Hyväksytty

Viliina Nyyssönen Vujutiimivirkistys 140,90 € Hyväksytty



Rebekka Sihvola Olkkarille srirachaa 3,79 € Hyväksytty

Tuukka Pallonen Marathon-tarvikkeita 15,26 € Hyväksytty

Salla Siira Hyvinvointigurujen perehdytys 40€ 40,00 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen 5.12. rekrymessu tarjoilut ysvitiimi budjetista 89,40 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen Tarvikkeita olkkarille 37,00 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen Perehdytyslounaat uudelle ysville 20,00 € Hyväksytty

Ulrica Bladh
Kulttuurineuvosten kulturelli
perehdytysaamupala 18,70 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen Sometiimi+valokuvaajat+VP virkistys 76,60 € Hyväksytty

Viliina Nyyssönen
Vujutirret perehdytys 8.12.(maksetaan
ylimenevä osa ite) 40,00 € Hyväksytty

Lilli Peura Lightning Talksin (21.11.) puhujapalkinto 10,80 € Hyväksytty

Stefano Facchini Replacement parts for billiard cues 67,19 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-business Oy Namubuffan täydennys 512,18 € Hyväksytty

Accountor Finago Oy Palvelumaksut ajalta 1.11.2023 - 30.11.2023 91,37 € Hyväksytty

Palkintotukku-Kääty Oy Toimarilaatta 78,00 € Hyväksytty

OUBS ry Savukoneen vuokra vuosijuhlien jatkoille 15,00 € Hyväksytty

Helsinki Congress
Paasitorni Infoähky pääjuhla 26 909,30€ Hyväksytty

AYY Tilavuokrat ajalta 24.11.2023 - 9.12.2023 840,00€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Henna Lindberg killan varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon



Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Vuoden paketointi
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Inkeri muistutti hallitusta valmistelemaan testamentit ja välittämään ne

eteenpäin. Markus lisäsi, että kannattaa luoda omasta Drive-kansiosta kopio,

kuratoida eteenpäin lähetettävät tiedostot ja lähettää seuraajille.

Hallitustestamentin päivittämisen deadline on hallituksen perehdytyssession

aloitushetki tammikuussa.

Toimintakertomuksen laatimisen prosessi aloitetaan toimintavuoden päätyttyä.

Laitetaan toimareille viimeinen kiitosviesti ennenmaanantain kokousta.

8.5. Pankkilomakkeet
Merkittiin tiedoksi, että lomakkeet lähtevät lähiaikoina.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Inkeri ilmoitti, että keskiviikkona 14.00 onMari Knuuttilan lakkitilaisuus T-talon

Learning Servicesin kahvihuoneessa. Lakinkäyttölupamyönnetty.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Annin terveiset:

Viestintä. Tämän viikon sunnuntaina lähtee vuoden viimeinen viikkotiedote.

Anni ilmoitti, että kaikki, mitä haluatte nettisivuille laitettavan (ja muut

vastaavat muutokset) hoituvat vasta gradun valmistumisen jälkeen, eli ensi

viikolla, mutta hoituvat kuitenkin.

10. Yhteisö

10.1. Joulukortit
Merkittiin tiedoksi, että joulukortit tehdään tiistaina, ja että ulkosuhdetiimi

hoitaa jakelun - jos tarvitaan apua,Markus pyytää.

10.2. Toimariglögit
Merkittiin tiedoksi, että toimariglögit ovat keskiviikkona, tarjolla glögiä, torttuja

jne.

10.3. Kutsu PK:n joulukonserttiin
Merkittiin tiedoksi, että on saatu kutsu PK:n joulukonserttiin kahdelle.

Konsertit ovat lauantaina 16.12. ja tiistaina 19.12 (kaksi konserttia). Sovittiin,



että sovitaanmenijät myöhemmin.

10.4. Edustajiston kokous 2/2024
Merkittiin tiedoksi, että AYY:n seuraavan vuoden hallitus on valittu.

10.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

11. Tapahtumat

11.1. AA-vujut 14.12.
Merkittiin tiedoksi, että tapahtuma on 14.12. Ruoat pitäisi vielä järjestää.

Virkistäytyminen pikkuIE:n kanssa sunnuntaina, jolloin suunnitellaan ohessa

ruuat.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Phuksiglögit
Merkittiin tiedoksi, että tapahtuma on tulevanamaanantaina.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että killalle tulee tammiphukseja jopa kaksi kappaletta.

Tammikuun orientaatioon (5.1.) pitää järjestää paikallemenijä ja phukseille

haalarit. Testamentti on työstössä, kipparin vartteja 62 tehty ja 25 tekemättä.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Inkan terveiset:

Viestinnän saavuttavuudessa on ollut haasteita, tiedottamiset valuvat hieman

ohi. Lakkitilauksia on tässä kohtaa hyvin niukasti.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Rekrymessut epäonnistuivat osallistujakadon vuoksi, keskusteltiin

mahdollisuuksista muutoksille tapahtuman konseptiin.

Oura-excu oli todella hyvä!

Perehdytyshommat ovat alkaneet mainiosti.

Oddly Goodin ja Spinversen kanssa yhteistyöneuvottelut käynnissä.



15. Opintoasiat

15.1. Kielilinjaukset & opiskelijan oikeudet -tietopack
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Molempien otsikossamainittujen teemojen kanssa valmista.

Tietopakkaus koitetaan saada ulos vielä tänä vuonna, ideana tehdä sekä posteri

että tiedotus nettisivuille.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

16. Muu toiminta

16.1. Viimeinen kokous
Merkittiin tiedoksi, että viimeinen kokous onmaanantaina 11.12.

Kandidaattikeskuksen historiahuoneessa. Jäljellä olevia sakkoja voi käyttää

eväiden ostamiseen, ja kokouksen jälkeen ruokailu ja jatkot.

16.2. Sakkojen päivitys
Merkittiin Tuomakselle yksi (1) sakko kokouksestamyöhästymisestä ja

kuitattiin kuusi (6) sakkoa vuosijuhlien kertakäyttökamerasta ja kuvien

kehittämisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että Elias lähettää viimeiset pöytäkirjat tältä vuodelta

lähiaikoina.

17. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että maanantaina alkaa suuri kisa Prodekon hallitusta vastaan.

HalPerSeen järjestelyt edistyvät.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 11.12. kello 16.15. Viimeiseen kokoukseen ei eväsvuoroa.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 16.59.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Maria Toivainen Maria Lappalainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


